
در پای�ان مهل�ت ن�ام نویس�ی از نامزدهای ریاس�ت 
فدراسیون شطرنج 10 نفر ثبت نام کردند.

ب��ا پایان یافتن مهلت 10 روزه ثبت ن��ام از کاندیداهای احراز 
پست ریاست فدراسیون شطرنج، 10 نفر نامزد انتخاباتی شدند تا 
برای تصاحب این کرسی با هم رقابت کنند. محمد جعفر کامبوزیا، 

رئیس فعلی فدراس��یون، محمد ابراهیم مداحی، رئیس پیش��ین 
فدراسیون، امید لطفی فر، محمدرضا اسداللهی، محسن توکلیان، 
پیمان اخوان صادقی، محمدرضا خورش��یدی، ش��اهرخ نوروزی، 
منوچهر جفره و مس��عود نام��وری آذر برای حض��ور در انتخابات 

ریاست فدراسیون شطرنج نام نویسی کردند.
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23 اردیبهشت فهرست نهایی تیم ملی اعلام می شود

کی روش: اعتقادم به صعود از مرحله گروهی جام جهانی است
سرویس ورزشی-

س�رمربی تیم ملی فوتب�ال کش�ورمان تاکید کرد  
ایران این توانایی را دارد که درمسابقات جام جهانی به 

دور دوم، صعود کند.
با بازگشت ملی پوشان کشورمان از اردوی آفریقای جنوبی، 
ک��ی روش س��رمربی تیم مل��ی به تش��ریح آخرین ش��رایط 
این تی��م پرداخت. س��رمربی تیم ملی فوتبال کش��ورمان در 
تازه تری��ن صحبت ه��ای خود ضم��ن بیان ش��رایط تیم ملی 
درآفریقای جنوبی، در خصوص جام جهانی فوتبال نیز نظراتی 

را ارایه کرد که گزیده ای از آن در ادامه می آید: 
* در این اردو ما به اهداف و مقصود خود رسیدیم که در 
اصل هدف ما قرار دادن بازیکنان داخلی مان در فضا و فرهنگ 
فوتبال آفریقایی و همینطور تمرکز داشتن بر روی ابعاد خاص 
فیزیکی و روانی بود. تمامی بررس��ی های انجام شده ما حاکی 

از پیشرفتی شایان بود.
* هدف اصلی ما ب��رای رفتن به آفریقای جنوبی این بود 
ک��ه ما در جام جهانی مقابل تیم نیجریه بازی می کنیم و این 
بازی برای ما حکم فینال جام جهانی را دارد. با حضور در این 
اردو، می خواس��تیم در آب و هوای مناسب و مشابه برزیل قرار 
بگیریم تا بتوانیم فرصت��ی را بوجود آوریم تا بازیکنان بتوانند 
با تمرین کردن، آمادگی روحی، تاکتیکی و فیزیکی بیش��تری 

داشته باشند. 
* م��ا ت��ازه اولین مرحل��ه از اردوهای آماده س��ازی جام 
جهانی خود که مخصوص بازیکنان داخلی مان بود را به اتمام 

رساندیم. همانطور که قبلا هم گفتم تنها نقطه منفی این اردو 
این بود که ما نتوانس��تیم با یکسری از بازیکنان کلیدی خود 
کار کنیم. بس��یار تاس��ف بار بود که کاپیتان ما این اردو را از 
دس��ت داد و ما تنها با 10 بازیکن این اردو را ش��روع کردیم، 
ک��ه مطمئنا به اهداف و مقاصدمان ک��ه از قبل برای این اردو 

طراحی کرده بودیم، لطمه رس��اند. بعد از کار س��ختی که در 
آفریقای جنوبی پش��ت سر گذاشتیم بازیکنان و کادر در دوره 
استراحت بسیار مهمی که در آن حضور داریم به سر می برند. 
این زمان بسیار مهم است تا بتوانند طراوت دوباره ای از لحاظ 
ذهن��ی پیدا کنند. بعد از این ما به مرحله دوم اردوی خود که 
در اتریش است خواهیم رفت که شروع آن از تهران خواهد بود.

در اردوی اتریش ما به سمت فضای تمرینی خاص تری حرکت 

خواهیم داشت. همانطور که از قبل هم اعلام کردیم سه بازی 
بین المللی برای این اردو برنامه ریزی کرده ایم و این بازی ها با 

تیم های ملی بلاروس، مونته نگرو و آنگولا است. 
* ت��ا جایی که من اط��لاع دارم و اطلاعات دقیقی که در 
اختیار دارم هزینه کلی ما اعم از محل اقامت، غذا، شست وشوی 
البس��ه، ایاب و ذهاب، باشگاه بدنس��ازی و امکانات فوتبالی و 
همینط��ور چهار دیدار تدارکاتی که انج��ام دادیم )بدون هیچ 
هزینه ای برای فدراسیون( تقریبا 109 هزار دلار هزینه داشت. 
این قیمت برای 21 روز بابت 47 نفر هزینه بس��یار مناس��بی 

برای فدراسیون فوتبال به شمار می آید.
* بسیار بعید است که بازیکن دیگری از ایران به تیم ملی 
دعوت شود. 23 اردیبهش��ت مهلت پایانی برای ارسال لیست 
نهای��ی 30 نفره بازیکنان ما به فیف��ا خواهد بود و تا آن اعلام 

رسمی لیست من بر روی هیچکس بسته نیست.
*هواداران ما می توانند کاملا مطمئن و آرام باشند و همه 
چیز در برزیل آماده اس��ت. همانطور که می دانید ما با س��ه تا 
از برتری��ن تیم های جهان بازی خواهیم کرد و این یک چالش 
عظی��م برای فوتبال ایران خواهد ب��ود. بله من اعتقاد و ایمان 
دارم ک��ه باید هر آن چیز که در قلب، روح و توان داریم انجام 
دهیم تا به بازیکنانمان کمک کنیم تا برای حضوری غرور آمیز 
و افتخاربرانگیز در مقابل حریفان مان آماده باش��ند. همانطور 
که قبلا گفتم افرادی هس��تند که می گویند صعود به دور دوم 
هدفی واقع گرایانه نیس��ت ولی همگی ما آزاد هس��تیم که در 
س��ر رویا داشته باش��یم. من معتقدم و همین طور می خواهم 
بازیکنانم نیز این باور را داش��ته باشند که ما می توانیم به این 

مهم دست پیدا کنیم.

درگذشت موسس جامعه روحانیت شیراز
ش��یراز- خبرگزاری فارس: حجت الاسلام والمسلمین سیدمحمد 

نبوی زاده عضو موسس جامعه روحانیت شیراز دار فانی را وداع گفت.
این عالم فرزانه که نزدیک به 30 سال در مسجد سیاحتگر به تبلیغ 
دین و پرورش علاقه مندان خاندان عصمت و طهارت)ع( مش��غول بود 

صبح دیروز درگذشت.
مراسم تشییع پیکر آن عالم فقید روز دوشنبه از ساعت 9 صبح از 
مقابل مسجد سیاحتگر تا حرم حضرت شاهچراغ)ع( تشییع و در آستان 

مقدس احمدی و محمدی دفن خواهد شد.
اجرای 5 هزار پروژه

ارومیه- خبرگزاری فارس: دبیر ش��ورای مرک��زی زکات از اجرای 
5 هزار و 49 پروژه از محل زکات در کشور خبر داد و گفت: میزان کل 

زکات جمع آوری شده در طول سال گذشته 270 میلیارد تومان بود.
حسین نبی لو گفت: بیش از 2 هزار و 200 مورد از پروژه های مذکور 
در رابطه با مساجد بوده است وی با بیان اینکه استان ها متعهد شده اند 
امسال 400 میلیارد تومان زکات جمع آوری کنند اظهار داشت: امسال 
11 ه��زار پروژه با هماهنگی قرارگاه خاتم الانبیاء اجرا خواهیم کرد که 
مسکن مددجویان، خانه عالم، فضاهای بهداشتی در مناطق محروم از 

جمله آنهاست.
تصویب اعتبار برای بخش سلامت

بجنورد- ایرنا: رئیس کمیس��یون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
از تصویب 220 هزار میلیارد ریال در قالب اعتبارات وزارت بهداش��ت 
برای بخش سلامت خبر داد و افزود: این رقم با توجه به جمعیت کشور 
کافی نیست لذا با پیگیری، اخیرا 30 هزار میلیارد ریال دیگر به اعتبارات 

این بخش افزوده شد.
عبدالرضا عزیزی با تاکید بر اولویت تامین اعتبارات حوزه س��لامت 
اف��زود: کاهش هزینه های م��ردم در بخش س��لامت از مزایای اجرای 
سیاس��ت های کلان سلامت است که عملیاتی شدن برنامه ها منوط به 

تامین اعتبار مورد نیاز است.
ارائه بسته های درمانی جدید

اراک-ایرن��ا: مدیرعامل تامین اجتماعی گفت: از امروز در راس��تای 
سیاست های حمایت های بهداشتی و درمانی دولت تدبیر و امید، هفت 

بسته درمانی جدید ارائه می شود.
»س��یدتقی نوربخش« افزود: ارائه این بسته ها به زودی در سیستم 

بهداشت و درمان از سوی تامین اجتماعی اجرا می شود.
وی ادامه داد: نظام بهداشت و درمان کشور با توجه به سیاست های 
دولت تدبیر و امید در حال به روزرسانی است تا میزان رضایتمندی ها 

در این حوزه افزایش یابد.
نوربخش بیان کرد: امسال پرداخت و مطالبات بیمه تامین اجتماعی 

به روز شده و این امر در تاریخ بیمه بی سابقه است.
وی، از استقرار تعرفه ترجیحی پزشکان خبر داد و گفت: اضافه کردن 
تخت دیالیز در بیمارستان های تحت پوشش نیز از اولویت های مهم است.

تامین داروی دام و طیور
س��منان- ایرنا: رئیس س��ازمان دامپزشکی کشور گفت: 90 درصد 
داروهای مورد نیاز دام، طیور و آبزیان در داخل تولید می ش��ود و ایران 
در این عرصه در بین کشورهای منطقه از موقعیت ویژه برخوردار است.
»مه��دی خلج« افزود: علاوه بر این 60 تا 70 درصد واکس��ن های 
مورد نیاز دام و قریب 40 تا 50 درصد واکسن های مورد نیاز طیور در 

ایران تولید می شود.
وی ادامه داد: به ادارات دامپزش��کی اس��تان ها ابلاغ شده تا با تمام 
توان بخش دولتی و استفاده و خرید خدمات از بخش غیردولتی، علیه 

بیماری بروسلوز دام مبارزه شود.
خلج  افزود: کنترل انگل های خارجی در صدر برنامه های دامپزشکی 
قرار دارد و در این رابطه نظارت بر کشتارگاه های دام نیز در برنامه است.

کوتاه از ایران

اخبار کوتاه از فوتبال

نمی توانیم پول کی روش را پرداخت کنیم
رئیس فدراس��یون فوتبال با بالابودن دس��تمزد پیشنهادی کی روش برای 
ق��راردادش پس از جام جهان��ی گفت: نمی توانیم این مبل��غ را تهیه کنیم. او 
درخواست کرده که حقوقش 40 درصد افزایش پیدا کند که با احتساب با پول 
دس��تیارانش حدود 4/5 میلیون دلار می شود. ما نمی توانیم این پول را تامین 
کنیم. اولویت اول ما کی روش است و اگر بودجه لازم را بتوانیم فراهم کنیم یا 

از نظر مالی با او توافق کنیم او را نگه می داریم.
تمایل حسینی به ماندن در پرسپولیس

جلال حسینی مدافع ملی پوش پرسپولیس گفت: نه تنها پرسپولیس که 
برای هیچ تیم دیگری نمی توان شرط گذاشت. به پرسپولیس علاقه دارم و در 

صورت فراهم شدن شرایط دوست دارم در این تیم بمانم.
تعریف و تمجید سرمربی نایمخن از جهانبخش

سرمربی نایمخن و رسانه های هلندی از بازی  درخشان علیرضا جهانبخش 
در بازی برابر آژاکس تمجید کردند. نایمخن با درخشش مهاجم ایرانی خود در 
هفته  پایانی لیگ هلند موفق شد، آژاکس را با تساوی دو بر دو متوقف کند تا 

یاران جهانبخش با نجات از سقوط به دسته پایین تر به دیدار پلی آف برسند.
انتقاد باشگاه فولاد از هجوم تبلیغاتی رسانه ها 

باش��گاه فولاد خوزس��تان در بیانی��ه ای به “هجوم تبلیغاتی وس��یعی که 
درس��طح رس��انه  ها برای لوث کردن قهرمانی تیم بزرگسالان فولاد خوزستان 

پدید آمده” واکنش نشان داد.

تاکید وزیر بر توجه جدی به قهرمانان و پیشکسوتان ورزشی

سرویس ورزشی-
پ��س از اولتیماتوم فدراس��یون کش��تی به فرنگ��ی کاران که مهلت 
حضورش��ان در اردو، تا پایان روز یکش��نبه مش��خص ش��ده بود، تعداد 
بیش��تری از فرنگی کاران که اردوی تیم ملی را ترک کرده بودند خود را 
به کادر فنی جدید معرفی کردند و در تمرین  عصر دیروز حضور داشتند.
دی��روز بهنام مهدی زاده، داود عابدین زاده، محمد نوربخش، س��امان 
عزی��زی، مجتب��ی کریم فر، برومند اص��لان، داود اخباری، امیرحس��ین 
شربیانی، مهدی علیاری، علی علیاری، مجید علیاری، مصیب اکبری، فرشاد 
عیس��وند، محمد کریمی و حسین نوری به همراه فرنگی کاران تیم ملی 

جوانان زیر نظر ناصر نوربخش و سعید شیرزاد تمرین کردند.
بش��یر باباجان زاده و س��عید عبدولی نیز در تماسی که با مسئولان 
تیم ملی داشتند، اعلام کردند که خود را به اردو خواهند رساند. همچنین 
مهرداد اس��فندیاری فر، مربی تیم ملی نیز در حال پیوس��تن به اردوی 

تیم ملی کشتی فرنگی است.
البته تا آخرین ساعات روز گذشته، نامی از مدال آوران کشتی فرنگی 
)س��وریان، نوروزی و رضایی( در میان نبود اما در خصوص آن ها نیز این 
خبر دهان به دهان می چرخید که این سه تن نیز پشیمان شده اند و قرار 

است امروز خود را به مربیان تیم ملی معرفی کنند.
ف��ارغ از اینکه م��دال آوران المپیک به اردوی تی��م ملی برگردند یا 
برنگردند باید عنوان داش��ت که فدراسیون کشتی در گام نخست آزمون 
مبارزه با »ورزشکارسالاری«، سربلند بیرون آمد و عقب نشینی ملی پوشان 

بزرگترین نشانه آن است.
مسیری که فدراسیون کشتی در پیش گرفته، دشواری های بسیاری 
دارد و چه بسا در جریان برگزاری مسابقات جام جهانی کشتی فرنگی هم 
با اعتراض هایی همراه شود، اما نباید ذره ای تردید یا عقب نشینی داشت 
و به قانون پایبند نبود. چه بس��ا بس��یاری از مشکلاتی که امروز گریبان 

ورزش ما را گرفته، از همین پایبند نبودن به قانون، نشات می گیرد. 
احترام ب��ه قانون واجب و عمل به آن پیش��رفت را به دنبال خواهد 
داش��ت. امیدواریم همین اتفاق در کشتی رخ دهد و در آینده ای نزدیک 

مزد زحمات امروز را به بهترین شکل ممکن، دریافت کنیم.

نکته  ورزشی

پایبندی فدراسیون كشتی به قانون

ادامه دیدارهای فینال لیگ بسکتبال در تهران
فینال لیگ برتر بسکتبال بین دو تیم مهرام و پتروشیمی با دو دیدار خانگی تیم تهرانی ادامه پیدا می کند.

در ادامه رقابت های مرحله فینال لیگ برتر بسکتبال امروز و فردا مهرام در سالن بسکتبال آزادی میزبان پتروشیمی است. 
رقابت های این مرحله از لیگ با میزبانی تیم تهرانی و با ش��رایطی خاص ادامه پیدا می کند؛ در یک طرف میدان سرخ پوش��ان 
پایتخت به دنبال جبران و برابر کردن وضعیت خود با حریف هستند و در طرف دیگر زردپوشان ماهشهری به دنبال برداشتن 
گامی دیگر به سمت قهرمانی قرار دارند. پس از برگزاری دو دیدار در ماهشهر که با پیروزی میزبان به پایان رسید حالا مهرام 

میزبان است و دو مسابقه فرصت دارد که کار با حریفش را به تساوی بکشاند.

وزیر ورزش و جوانان در نشس�ت شورای معاونین این 
وزارتخانه گفت: تلاش مدیران صندوق اعتباری حمایت از 
قهرمانان و پیشکسوتان ورزشی باید در راستای خودکفایی 
و اجرای برنامه های کوتاه مدت و بلند مدت اقتصادی باشد.

در ای��ن نشس��ت که عص��ر دیروز در س��اختمان ش��ماره 1 
وزارتخانه برگزار ش��د، در ابتدای جلس��ه طاهری رئیس صندوق 
اعتباری حمایت از قهرمانان و پیشکس��وتان ورزش ایران گزارشی 
از فعالیت ه��ا و وض��ع موجود صندوق ارائه ک��رد.در ادامه محمود 
گودرزی ضمن تقدیر از تلاش های مدیران جدید صندوق اعتباری 
حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان ورزشی، از این بخش به عنوان 

فرصتی مناس��ب ب��رای ارائه خدم��ات مطلوب به ورزش��کاران و 
پیشکسوتان نام برد و گفت: تلاش مدیران صندوق باید در جهت 
خودکفای��ی، تدوین و اجرای برنامه ه��ای کوتاه مدت و بلند مدت 

اقتصادی باشد.
وزی��ر ورزش و جوانان صندوق اعتباری حمایت از قهرمانان و 
پیشکسوتان ورزش��ی را یار این وزارتخانه توصیف کرد و در ادامه 
حمایت موثر از قهرمانان و بخصوص پیشکسوتان ورزشی را مورد 
تاکید قرار داد. در این جلس��ه همچنین مقرر ش��د، هیات امنای 
صندوق در آینده ای نزدیک با حضور وزیر ورزش و جوانان تشکیل 

جلسه بدهد.

دارنده دو مدال طلای کشتی آزاد جهان می گوید قصد دارد از این به بعد فقط به کشتی  گرفتن فکر کند و کاری 
به مسائل حاشیه ای نداشته باشد.

مهدی تقوی که پس از رقابت های جهانی مجارس��تان در اردوی تیم ملی حاضر نش��ده بود و در چند روز گذش��ته با حضور 
مجددش در خانه کشتی، دوباره به تمرین های تیم ملی بازگشته است، گفت: پس از برطرف شدن مشکلات درسی و خانوادگی ام، 
به کشتی بازگشتم، به خاطر رقابت های جهانی و بازی های المپیک، در خانواده حضور نداشتم و مشکلاتی برایم به وجود آمده بود 
اما حالا بعد از برطرف کردن مشکلاتم تصمیم گرفتم با حضور در اردوی تیم ملی، فقط به کشتی گرفتن فکر کنم. او در واکنش به 
این مسئله که نامش در بین نفرات حاضر در رقابت های انتخابی تیم ملی نیست، گفت: مهم نیست که اسمم در بین نفرات انتخابی 
نیست. من فعلا فقط به تمرین کردن و کشتی گرفتن فکر می کنم. درباره حضور در انتخابی هم به خاطر اینکه در اردوهای تیم 
ملی ش��رکت نداشته ام، صحبتی نکردم. به خاطر اینکه هنوز وزنم مشخص نیست و شرایط تمرینی ام را نمی دانم، بهتر است فعلا 

درباره این مسائل فکر نکنم و فقط به فکر تمرین کردن و کشتی گرفتن باشم.

صحبت های تقوی پس از بازگشت به اردوی تیم ملی كشتی آزاد

10 نفر نامزد شرکت در انتخابات فدراسیون شطرنج

حدیث دشت عشق

سال 1346 آن زمان که گیسوی پریشان زمین 
را نسیم بهش��تی صفت اردیبهشت، شانه می زد، به 
زمینیان پیوست. به اشارت ایمان،  نام حقیقت را با 
خویش��تن زمزمه کرد و در خرابات معرفت، اوصاف 
بشری را ویران کرد.وضو که می گرفت بر تربت کمال 
و توحی��د نماز می برد و چون نس��یم، س��وار بر بال 

به یاد شهید »عباسعلی اعتباریان«

آخرین پیام را با خونم خواهم نوشت

فرش��تگان از هزاران مانع می گذشت و رشته هزاران علقه را می گسست. به گاه 
آموختن وجود را به دست معمار دانایی سپرد تا بنایی استوار از معرفت پی ریزد. 
تا مقطع هنرستان، نقشی خوش بر جانش نشسته بود که با اوج گیری مبارزات 
مردمی که کوچه های دلش��ان را با شادی اس��تقلال و آزادی میهن آذین بسته 
بودند، به جمع آنان پیوست.عباس که در دل بیدارش شعله ای سرخ و اهورایی 
از جبهه را احساس کرده بود، پس از فراگیری فنون نظامی در پادگان »الغدیر 
اصفهان«، قدم به خاک تفتیده و زخمدار جنوب نهاد. نزدیک به چهار س��ال، با 
شرکت در عملیات های متعددی چون »بیت المقدس«، »محرم«، »خیبر« و »بدر« 
نام بلند عشق و حماسه را فریاد زد. یکبار نیز در عملیات»بدر«، مجروح گردید و 
سرانجام، سال 1364 در عملیات »والفجر 8« در »فاو« به عرش نشینان پیوست.
فرازی چند از وصیت نامه شهید:»...عزیزانم، نگذارید عمر چند روزه دنیا شما 
را فریب دهد. بدانید که آخرتی و معادی و قیامتی در پیش است و آنجا شناخته 
خواهیم شد  من هم فقط به این خاطر به جبهه آمدم که اسلام را در خطر دیدم. 
ناموس و حرمت این کش��ور در خطر بود و امامم و رهبرم واجب دانس��ت  که به 
سوی جبهه ها بشتابم. آخرین سخنم و پیامم را با خونم خواهم نوشت و هشدار 

خواهم داد که ای مسلمین جهان! به هوش باشید که الیس الصبح بقریب...«

در حال�ی ک�ه وزارت ورزش و جوان�ان ط�ی ماه های گذش�ته 
تمرکز خود را بر روی شفاف س�ازی مالی در دو باش�گاه اس�تقلال 
و پرس�پولیس گذاش�ته اس�ت، انتظار می رود این شفاف سازی در 
همه رش�ته های ورزش�ی و همچنین پیمانکاران س�اخت و تکمیل 
ورزش�گاه های کش�ور که زیر مجموعه وزارت ورزش هس�تند هم 

انجام شود.
از چن��دی پیش که وزارت ورزش و جوانان با دو باش��گاه اس��تقلال و 
پرسپولیس وارد چالش شد و قراردادهای اعضای این دو تیم را در رسانه  ها 
منتش��ر کرد، واکنش های زیادی را به همراه داشت. برخی اهالی فوتبال و 
ورزش مخالف این کار بودند اما بسیاری هم در حمایت از این اقدام اظهار 

نظر کردند.
در ای��ن میان بس��یاری از علاقه مندان ب��ه ورزش اعتقاد دارند که اگر 
قرار اس��ت شفاف س��ازی در ورزش صورت بگیرد نباید تنها معطوف به دو 
باش��گاه استقلال و پرسپولیس باشد و این ش��اید به نوعی رد گم کردن از 
مبالغ میلیاردی دیگری اس��ت که در ورزش هزینه می شود و کمتر کسی 

سراغ آن ها می رود.
یکی از اتفاقاتی که در س��الهای گذشته و اخیر برای ورزش کشور رخ 
داده و البت��ه لطم��ات جبران ناپذیری را به ورزش زده اس��ت، پیمانکارانی 
است که مسئولیت ساخت و تکمیل پروژه های ورزشی را برعهده داشته اند 
و قراردادهای میلیاردی هم با مس��ئولان ورزش امض��ا کرده اند اما نه تنها 
پروژه  ها به س��رانجام نرسیده است بلکه هیچگاه مسائل  مالی در این حوزه 

هم شفاف نشده است.
حال که وزارت ورزش اقدام به ش��فاف س��ازی در حوزه فوتبال کرده، 
بهتر است وارد حوزه های دیگر هم شود تا در بحث ورود به مسائل استقلال 
و پرس��پولیس مسائل دیگری مطرح نبوده است. قراردادهای زیادی در زیر 
مجموعه ه��ای تحت مدیریت وزارت ورزش و جوانان بس��ته می ش��ود که 
هایش بسیار بالاتر از رقم دریافتی کل بازیکنان فوتبال است. اگر قرار به  رقم 
شفاف سازی است باید در همه این حوزه  ها هم شفاف سازی صورت بگیرد.

لزوم شفاف سازی در تمام ابعاد ورزش

تی�م مل�ی شمش�یربازی س�ابر ای�ران در آخرین 
رده بندی فدراس�یون بین المللی در جایگاه ارزش�مند 

دوازدهمی جهان و دومی آسیا ایستاد.
فدراس��یون بین المللی شمش��یربازی آخری��ن رده بندی 
بهترین های این رش��ته در اس��لحه س��ابر را اعلام کرد که بر 
این اساس تیم ملی شمشیربازی ایران با دو پله صعود نسبت 

ب��ه آخرین رده بندی با 158 امتی��از در جایگاه دوازدهم قرار 
گرفت.در این رنکینگ سابریست های ایران در آسیا نیز پس از 
کره جنوبی در جایگاه دومی قرار گرفته اند. از نکات جالب این 
رنکینگ بالاتر بودن ایران از تیم هایی مانند لهستان، مکزیک، 
هنگ کنگ، انگلس��تان، چین، ژاپن، اسپانیا، قزاقستان و مصر 

است که از قدرت های شمشیربازی جهان به شمار می روند.

شمشیربازان سابر کشورمان در جایگاه دوم آسیا

روس�یه با تمام قدرت در جام جهانی کشتی فرنگی 
تهران شرکت خواهد کرد.

ترکیب تیم روس��یه در این رقابت  ها که روزهای 25 و 26 
اردیبهشت در تهران برگزار می شود به شرح زیر است:

*59 کیلوگرم: مینگیان س��یمینوف )نفر س��وم المپیک 
لندن( - ایوان کویلاک��وف )نایب قهرمان 2013 جهان( *66 
کیلوگ��رم: آدام ک��وراک )قهرمان 2014 اروپا( - اس��لام بک 
آلبی��ف )قهرمان المپیک پکن، قهرمان 2009 و نایب قهرمان 
2013 جه��ان( *71 کیلوگرم: ابوزید مانتس��یگوف - چنگیز 
لابازان��وف - یوری دنیس��وف *75 کیلوگرم: رومن ولاس��وف 

)قهرم��ان المپیک لن��دن، قهرم��ان 2009 و نای��ب قهرمان 
2013جهان( - الکس��اندر چهرکین )قهرم��ان 2014 اروپا( - 
یوگنی س��الیف *80 کیلوگرم: بخان اوزدیف - امیل ش��ریف 
الدین اف *85 کیلوگرم: آلن خوگایف )قهرمان المپیک لندن( 
- الکسی میشین )قهرمان المپیک آتن، قهرمان 2007 جهان( 
*98 کیلوگ��رم: نیکیتا ملینیکوف )قهرم��ان 2013 جهان( - 
موس��ی اولویف - رستم توتروف )نایب قهرمان المپیک لندن( 

*130کیلوگرم: واسیلی پارشین - ویتالی ایلنیتسکی. 
مسابقات جام جهانی کشتی فرنگی 25 و 26 اردیبهشت ماه 

به میزبانی تهران برگزار می شود.

ستاره های کشتی فرنگی روسیه در راه ایران  

قائم مقام سازمان بنیاد شهید و امور ایثارگران 
کش�ور گفت: مطالبات مابقی خان�واده ایثارگران 
کشور تا پایان تابستان امسال پرداخت خواهد شد.

سرتیپ محسن انصاری در گفت وگو با خبرنگار ایرنا 
افزود: 230 هزار نفر در کشور مشمول پرداخت مطالبات 
خان��واده ایثارگران هس��تند که از این تع��داد تاکنون 
مطالبات 115 هزار نفر به طور کامل تسویه شده است.

وی بیان کرد: 50 درصد از مطالبات خانواده شهدا، 
آزادگان و جانبازان کشور در سال گذشته پرداخت شد.

انصاری اظهار کرد: قانون جامع خدمات  رس��انی به 
ایثارگران در سال جاری عملی می شود.

وی عن��وان ک��رد: اجرا ش��دن طرح بیم��ه درمان 
ایثارگران یکی از مهمترین اولویت های کاری س��ازمان 
بنیاد شهید و امور ایثارگران کشور در سال جاری است.

انصاری ابراز داش��ت: چنانچه دولت اعتباراتی را از 
سایر دستگاه های اجرایی کسر کند مشکل بیمه درمان 

ایثارگران کشور برطرف خواهد شد.
قائم مقام سازمان بنیاد شهید و امور ایثارگران کشور 
گفت: بیش از چهار میلیون نفر در س��ال های 92 و 93 

در کاروان های راهیان نور شرکت کرده اند.
انصاری افزود: تاکنون  زائران خارجی از 34 کش��ور 

جهان از مناطق عملیاتی دوران هشت سال دفاع مقدس 
بازدید کرده اند.

وی تصریح کرد: در ترویج فرهنگ ایثار و شهادت باید 
بیشتر تلاش کرد و نوآوری در زمینه برنامه های فرهنگی 
در نوشتن کتاب و ساخت فیلم و همه ابزاری که امروز 
در جنگ نرم دش��من مورد استفاده قرار می گیرد را با 

نوآوری علیه خود  آن ها بکار گیریم.

قائم مقام سازمان بنیاد شهید:

مطالبات مابقی ایثارگران امسال پرداخت می شود

وزیر جهاد کشاورزی گفت: طی سالهای اخیر پدیده خشکیدگی در حوزه زاگرس طغیان کرده و 
نزدیک به یک میلیون هکتار از جنگل های این حوزه را مورد تهدید قرار داده است.

محم��ود حجت��ی در حاش��یه دیدار از طرح ه��ای آب و خاک شهرس��تان دهلران به خبرن��گار مهر گفت: 
تفاهم نامه هایی با سازمان فائو و نهادهای بین المللی برای مبارزه با پدیده خشکیدگی درختان زاگرس منعقد 

شده است.
حجتی با اش��اره به اینکه درختان بلوط با ارزش ترین س��رمایه کشور و منبع تامین 40 درصد از آب کشور 
اس��ت،  افزود: رفع خش��کیدگی درختان بلوط حوزه زاگرس و به ویزه اس��تان ایلام باید در اولویت قرار گیرد و 

اقدامات پیشگیرانه به سرعت انجام شود.
این مسئول اظهار داشت: بر اساس تفاهم نامه این وزارت با سازمان فائو و سازمانهای بین المللی تمهیدات و 

اعتبارات لازم برای این پدیده در نظر گرفته شده است.
حجتی ادامه داد: گروه های علمی در حال رفت و آمد هستند و با توجه به ارزیابی های گوشه و کنار علت ها 

بررسی خواهد شد و راهکارهایی برای این پدیده ارائه می شود.

وزیر جهاد کشاورزی:
یک میلیون هکتار جنگل زاگرس

 در معرض خشکیدگی قرار گرفته است
رئیس س�ازمان حج و زیارت کشور گفت: درباره 
س�رایت بیماری کرونا به زائران ایرانی نگرانی وجود 

ندارد.
س��عید اوحدی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا در س��اری 
افزود: بر اس��اس اعلام وزارت بهداش��ت عربستان سعودی، 
تاکنون هیچ موردی از ابتلا به این بیماری در مکه و مدینه 
که مهم ترین ش��هرهای محل اس��تقرار زائران ایرانی است، 

گزارش نشده است.
وی گفت: بر همین اس��اس نیز اکنون هیچ محدودیتی 
برای اعزام زائران ایرانی به س��فر حج وجود ندارد و این که 
گفته شده که زائران بالای 65 سال و کودکان زیر 12 سال 

نمی توانند به حج اعزام شوند، شایعه ای بیش نیست.

اوحدی افزود: وزیر حج و زیارت عربس��تان نیز تاکنون 
درباره محدودیت اعزام زائران ایرانی به سفر حج اظهارنظری 

نداشته است.
بر اساس گزارش های رسمی وزارت بهداشت عربستان 
تاکنون 500 نفر از مردم آن کشور در مناطق شرقی و ریاض 
به بیماری کرونا مبتلا شده اند و یکصد نفر هم جان باخته اند.

ناقل بیماری کرونا ش��تر اس��ت و این بیماری از طریق 
استفاده از فرآورده های لبنی و گوشت شتر به انسان منتقل 

می شود.
رئیس س��ازمان حج و زیارت کش��ور برای ش��رکت در 
همایش کارگزاران حج و زیارت مازندران به س��اری س��فر 

کرده است.

رئیس سازمان حج و زیارت:
نگرانی از بابت سرایت بیماری كرونا 

به حجاج ایرانی وجود ندارد

نماینده مردم آمل در مجلس شورای اسلامی 
گفت: مصوب�ه پرداخت 2 میلیارد و 500 میلیون 
یورو ب�ه بابک زنجانی از بانک مرکزی به صورت 
نقدی توسط هشت مدیر دولتی امضا شده است.
به گ��زارش خبرگ��زاری فارس از آم��ل، عزت الله 
یوس��فیان در مراس��م تجلیل از کارگ��ران نمونه این 
شهرستان گفت: مس��ائل فساد اقتصادی در کشور به 
جایی رسیده است که دولت در مذاکرات ژنو برای 550 
میلیون دلار تلاش می کند اما تنها یک فرد به نام بابک 
زنجانی 2 میلیارد و 500 میلیون یورو از بانک مرکزی 

به صورت نقدی دریافت کرده است.
وی افزود: این مصوبه توسط هشت مدیر دولتی امضا 
شده است که در یک مرحله یک میلیارد یورو به حساب 
فردی واریز شده و حال اگر این رقم ها جابه جا نمی شد 

دیگر برای 550 میلیون دلار نباید چانه می زدیم.
این نماینده مجلس با اش��اره به اینکه این فرد به 
تنهایی این میزان پول را از کش��ور خارج می کند آن 
وق��ت برای مذاکرات ژنو ای��راد می گیرند که چرا باید 
برای چند دلار تلاش کنیم، ادامه داد:  نکته جالب این 
است که این رقم به حساب فرد دیگری به عنوان رابط 
بابک زنجانی واریز ش��ده و خود نیز مدعی اس��ت پول 

را نگرفته است.
یوس��فیان ملا با بیان اینکه با این ش��رایط اقتصاد 
مقاومتی در کشور شکل نمی گیرد، افزود: بانک ها خود 
زمینه این پرداخت ها را فراهم کرده اند آن وقت در برابر 

جامعه از معوقات خود سخن می گویند.
وی با تاکید بر اینکه این گونه خارج ش��دن پول از 
کش��ور باید ریشه کن شود نه اینکه برای دستمزدهای 

کارگران درجه س��نج بگذاریم، افزود: روزی که فاضل 
خداداد و شهرام جزایری به جرم فساد اقتصادی دستگیر 

شدند باید دروازه های فساد بسته می شد.
عضو ستاد مبارزه با مفاسد اقتصادی با اعلام اینکه 
یک ش��رکت خودروسازی 9 هزار میلیارد تومان بابت 
تغیی��ر خط تولید خود وام گرفته اس��ت، تصریح کرد: 
این شرکت تس��هیلات را در بانک دیگر گذاشته سود 
می گیرد و اقساط و معوقات دارد و بعدها مشخص شد 

که این شرکت خودروسازی در آن بانک سهام دارد.
وی ادامه داد: حالا هزینه این جابه جایی را خریدار 

پژو و پراید باید پرداخت کند.
نماینده مردم آمل در مجلس شورای اسلامی تاکید 
کرد: اگر پول بانک زنجانی ها و افرادی از این دست به 
کشور باز می گشت وضعیت کشور به گونه ای دیگر بود.

نماینده مجلس:
یک شرکت خودروسازی تسهیلات میلیاردی را به بانکی واریز و سود می گیرد

از سوی شورای اسلامی 
شهر قائمشهرصورت گرفت
تجلیل از متهمان 
مفاسد اقتصادی

قائمشهر- خبرنگار کیهان:
در مراسم تقدیر از اعضای سابق شورای اسلامی 
شهر قائمشهر از 3 عضو از 4 متهم سومین دوره این 
ش�ورا ک�ه در محاکم قضایی دارای پرونده هس�تند، 

تجلیل به عمل آمد.
در این مراس��م که به مناسبت روز ش��وراها و از سوی 
ش��ورای اسلامی قائمشهر برگزار ش��د، از خدمات 3 تن از 
متهمان س��ومین دوره ش��ورای این شهر که از سمت خود 
برکنار شده بودند و هم اینک در محاکم قضایی پرونده شان 

در دست رسیدگی است تجلیل شد.
تعدادی از شهروندان قائمشهری این اقدام شورای شهر 
در تجلیل از کسانی که هنوز پرونده اتهامی آنان در دادگاه ها 
مفتوح است را مغایر با تعهد این شورا و بی حرمتی به خواست 

شهروندان دانستند.
حسین عش��قی دادس��تان عمومی و انقلاب قائمشهر 
گفت دعوت ش��ورای ش��هر از افراد مته��م و دارای پرونده، 
کاری درست نبوده و قاعدتاً تا صدور رای قطعی دادگاه که 
تکلیف این پرونده مش��خص نشده نباید این کار در شورای 

شهر صورت می گرفت.
مهدی محمدی فرماندار قائمشهر گفت: دعوت و تجلیل 
از افرادی که عملکرد گذشته ش��ان ابهامی دارد کار درستی 
نبود و به اعضای شورای شهر قائمشهر می گویم در برگزاری 
چنین جلسات دقت بیشتری کنند تا در ذهن مردم سؤالاتی 

باقی نماند.
گفتنی است 4 متهم مزبور با سپردن وثیقه های 20 تا 
30 میلیارد ریالی آزاد هس��تند و رسیدگی به اتهامات آنان 

در محاکم قضایی همچنان ادامه دارد.

نماین�ده م�ردم س�بزوار در مجلس ش�ورای 
اسلامی افزایش قیمت خودرو را غیرقانونی دانست 
و بازار موج�ود خودرو را کاذب و ثمره دلال بازی 

برشمرد.
رمضانعلی س��بحانی فر در گفت وگو با خبرنگار مهر 
اظه��ار کرد: افزایش قیمت خودرو رس��می نیس��ت و 
نهاده��ای مرتبط با این بخش هیچ مصوبه یا ابلاغیه ای 
نداشتند. وی با بیان اینکه بازار فعلی خودرو کاذب است 
و دلالان آن را به وجود آورده اند گفت: یکی از علت های 
افزایش قیمت خودرو می تواند افزایش بهای مواد اولیه و 
قطعات و هزینه های اداری و کارگری باشد که بایستی 
دولت با اختصاص ارز مبادله ای به خودروسازان قیمت ها 

را کنترل کند.س��بحانی فر با بیان اینکه افزایش قیمت 
خودرو مقطعی است افزود: خودروسازان هم با افزایش 
تولید می توانند ب��ر دلال بازی های بازار خودرو خاتمه 
دهند.سبحانی فر تصریح کرد: پیگیر افزایش تسهیلات 
به بخش خودرو بودیم اما انتظار ما در کمیسیون صنایع 
و معادن مجلس محقق نشد و امسال تغییر چشمگیری 
در ارائه تسهیلات به بخش صنعت و تولید نسبت به سال 
گذشته را شاهد نیستیم.نماینده مجلس از اختصاص 12 
هزار میلیارد توم��ان از محل درآمد افزایش حامل های 
ان��رژی و 35 میلی��ارد دلار فاینانس به بخش صنعت و 
تولید خبر داد و ابراز امیدواری کرد که با این اعتبارات 

بخشی از مشکلات صنعت مرتفع شود.

نماینده مجلس:
افزایش قیمت خودرو غیرقانونی است

خرم آباد- خبرنگار کیهان:
دریافت الحاقیه بیمه شخص ثالث برای همه دارندگان 

خودروها الزامی است.
دادستان خرم آباد افزود: باتوجه به اینکه بیمه شخص ثالث 
از 150 میلیون تومان به 200 میلیون تومان در ماه های حرام 
افزایش یافته است افرادی که الحاقیه دریافت نکنند در صورت 
بروز تصادف بالاجبار مابه التفاوت دیه را ش��خصاً باید پرداخت 
کنند که به طور قطع مبلغ کلانی می شود.قاضی سعید رازانی 
گفت: دریافت الحاقیه همانند بیمه شخص ثالث ضروری است.
دادس��تان خرم آباد افزود: تمام بیمه گذارانی که تا قبل از ابلاغ 
دیه جدید بیمه نامه دریافت کرده اند باید با مراجعه به واحدهای 

بیمه و پرداخت ما به التفاوت الحاقیه دریافت کنند.

الحاقیه، بیمه شخص ثالث 
الزامی است

رئی�س گ�روه حفاظت خ�اک د فتر امور بیابان س�ازمان 
جنگل ها، مراتع و آبخیزداری از اختصاص 380 میلیارد ریال 
برای اجرای طرح های بیابان زدایی و احیای اراضی بیابانی در 

سال جاری خبر داد.
»قاس��م حقانی« که با هدف بازدید از طرح بین المللی ترسیب 
کربن به دامغان سفر کرده بود در گفت وگو با خبرنگاران افزود: اعتبار 

سازمان در این زمینه سال گذشته 180 میلیارد ریال بود.
وی گفت: امس��ال پیش بین می ش��ود قریب 500 هزار هکتار از 

اراضی بیابانی زیر پوشش این طرح ها قرار  گیرد.
وی با بیان اینکه طرح های تثبیت ش��ن های روان با استفاده از 
اعتبارات استانی اجرا می شود گفت: احداث بادشکن زنده و غیرزنده 

در دستورکار قرار داد.
وی احی��ای مناب��ع طبیع��ی با مش��ارکت م��ردم را به ویژه در 
محدوده های بحرانی و کانون های فرس��ایش بادی از سیاس��ت  ها و 
اولویت های این س��ازمان برش��مرد و اظهار داشت: هفت میلیون و 

600 هزار هکتار از مناطق در کشور در شرایط بحرانی قرار دارد.
وی خاطرنش��ان کرد: از این رقم دو میلیون و 100 هزار هکتار 
در شرایط شدید، سه میلیون و 800 هزار هکتار در وضع متوسط و 

یک میلیون و 700 هزار هکتار در شرایط با شدت کم است.
رئیس گروه حفاظت خاک دفتر امور بیابان س��ازمان جنگل ها، 
مراتع و آبخیزداری با اش��اره به اینکه در حال حاضر طرح ترس��یب 
کربن در هفت استان بیابانی کشور و در سطحی معادل یک میلیون 
و 200 هزار هکتار قابل اجرا اس��ت، گفت: اقدامات انجام ش��ده در 
راستای بیابان زدایی نهالکاری 2/2 میلیون هکتار، بذرکاری و بذرپاشی 
4/7میلیون هکتار، مالچپاش��ی توام با نهالکاری 245  هزار هکتار، 
مدیریت هرز آبها 620 هزار هکتار و احداث بادشکن 18 هزار هکتار 

بوده است.
32 میلیون هکتار از وسعت ایران را اراضی بیابانی تشکیل می دهد 
که از این رقم در 11 میلیون هکتار آن کارهای مطالعاتی انجام و برای 
شش میلیون و 400 هزار هکتار نقشه کانون  های بحرانی تهیه شده است.

حقانی در سفر  به استان سمنان از روند اجرایی طرح بین المللی 
ترس��یب کربن که در 11 روستای شهرستان دامغان اجرا می شود 

دیدن کرد.

طرح  های بیابان زدایی
380 میلیارد ریال اعتبار گرفت

عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی با بیان 
این که پاکس�تان هنوز همکاری خاص�ی برای تعیین تکلیف 
پنجمین مرزبان ایرانی نداشته است، گفت: در سفر نخست وزیر 

این کشور به ایران این موضوع مطرح و پیگیری می شود.
محمدرضا محسنی ثانی در گفت وگو با خبرنگار فارس در سبزوار 
با بیان این که هیچ ارتباطی با گروهک تروریس��تی جیش العدل از 
طریق جمهوری اس��لامی ایران برقرار نشده است و ما این گروهک 
را به رس��میت نمی شناسیم، اظهار کرد: هنوز نمی توان در ارتباط با 
وضعیت گروهبان دانایی فر که در دس��تان تروریس��ت ها اسیر است، 

اظهارنظر کرد.
نماینده مردم شهرستان های سبزوار، جوین، جغتای،  خوشاب و 
داورزن در مجلس شورای اسلامی با بیان این که رابطه ای که باعث 
آزادی 4 مرزبان ش��ده بود، دیگر وجود ندارد، تصریح کرد: به دنبال 
دس��تیابی به راهکاری جدید هس��تیم تا بتوانیم وضعیت گروهبان 

دانایی فر را به صورت قطعی روشن کنیم.
وی با بیان این که کشور پاکستان هنوز همکاری خاصی در این 
زمینه با ما نداشته است، گفت: در سفر نخست وزیر پاکستان به ایران 
که در نیمه دوم اردیبهشت ماه صورت خواهد گرفت این موضوع مطرح 

و پیگیری می شود.

نماینده مجلس:
وضعیت دانایی فر در سفر 

نخست وزیرپاکستان به ایران پیگیری می شود


